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Vasváriak előnyben
Módosították az önkormányzati bérlakásokra vonatkozó rendeletet

(Folytatás a 2. oldalon)

Vasvári szociális bérlakásra eddig az 
ország másik felében élők is benyújthat-
ták igényeiket. A testület számára azon-
ban az a legfontosabb, hogy helyben élők 
jussanak először önkormányzati lakás-
hoz, éppen emiatt módosították a városi 
rendeletet. Emellett a József Attila utca 
egyirányúsítása is előtérbe került.

A két ülés közti beszámolóban Tóth Ba-
lázs polgármester elmondta, hogy egyezte-
tett a hulladékszállító céggel, hogy az Arany 
János utcába ne 30 tonnás autóval hajtsanak 
be, mert tönkreteszik az utat. Így kisebb au-
tóval gyűjtik össze a hulladékot, az ott la-
kók pedig a keddi hulladékszállító ciklusba 
kerülnek. Kiderült az is, hogy a járási hi-
vatalrendszerben a közeljövőben nem lesz 
változás.

Az ülésre a Humán Erőforrás Bizottság 
konkrét javaslatot terjesztett elő az önkor-
mányzati lakásrendelet módosítására. Ennek 
megfelelően szociális bérlakást csak az igé-
nyelhet akinek, és a vele együtt költözőknek 
az egy főre jutó havi jövedelme nem halad-
ja meg a mindenkori minimálbér összegét. 
Egyedülálló és a gyermekét egyedül nevelő 
esetében a mindenkori garantált bérminimum 
egy főre jutó havi összegét. Emellett a képvi-
selők elfogadták, hogy önkormányzati bérla-
kás igényt csak az az igénylő nyújthat be, aki 
5 évi lakóhellyel rendelkezik Vasváron. Dr. 
Pataky Pál tanácsnok maximálisan egyetért 
az előterjesztéssel, mivel a megoldásra váró 

kérdést már több testületi ülésen felvetet-
te, ugyanis az ország másik feléről is sokan 
kívántak helyben önkormányzati lakáshoz 
jutni. Most ez a probléma megoldódott. A 
testület számára az a legfontosabb, hogy 
a Vasváron lakók előbb tudjanak lakáshoz 
jutni, s ezzel a döntéssel egyben csökkent a 
lakásra várók listája is. Dr. Ódor Ildikó jegy-
ző asszony elmondta, hogy az uniós jog ér-
telmében az uniós polgár a magyar polgárral 
egyenlő jogokat élvez.

Beszámoló a Dr. Bendefy László
Városi Könyvtár tevékenységéről

Gyöngyösi Zsuzsanna könyvtárigazgató 
részletes tájékoztatójában ismertette: „Min-
dig is fontos feladatunknak tartottuk és tart-
juk, hogy barátságos környezetben, családias 
hangulatban, segítőkész könyvtárosok várják 
a hozzánk betérő látogatókat, olvasókat az in-
formáció „birodalmában”. Célunk, hogy mi-
nél többen keressenek fel bennünket, vegyék 
igénybe mindazt a sokrétű szolgáltatást, me-
lyet intézményünk kínál a Hegyháton élők-
nek. A napi munkánk során ezeket a kiemelt 
célokat valósítjuk meg, ennek szellemében 
látjuk el hivatásunkat. Ezen célok megvaló-
sítása érdekében az elmúlt években megva-
lósítottuk az intézmény felső szintjének teljes 
felújítását, festését, átalakítottuk a Gyermek-
könyvtár terét még otthonosába, kuckósabbá 
tettük. Ez évben babzsákokat vásároltunk, 
felújítottuk a régebbieket, hogy megfelelő 
állapotúak legyenek. Az alsó szinten kicse-
réltettük a padozatot, modernizáltuk a beren-
dezést, polcokat, szekrényeket, falburkolatot 
készíttettünk, függönyt varrattunk. Kicserél-
tettük a Felnőtt könyvtári tér világítását, így 
már természetes fényt idéző LED-es lámpák 
világítják meg az olvasói tereket. A mun-
kálatok ideje alatt könyvtárunk nyitva volt,
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(Folytatás az 1. oldalról)
szűkített helyen, de valamennyi szolgál-
tatásunkat elérhetővé tettük – kölcsönzés, 
internet használat, fénymásolás, laminálás, 
szkennelés, stb. – a használóink számára.”

Kiderült: ők is létszámgondokkal küzde-
nek. Szoros a kapcsolatuk a város intézmé-
nyeivel. Sok más mellett kiemelt fi gyelmet 
fordítanak az ásványgyűjteményre és az ér-
tékgyűjtésre is. Évente 367 dokumentumot, 
azaz könyvet vásároltak annak érdekében, 
hogy frissek és napra készek legyenek olva-
sóik számára. Emellett évente újabb és újabb 
58 folyóiratot is olvashatnak az intézménybe 
betérők. Fontos lenne, ha adatbázisukba a 
domonkos gyűjtemény bekerülhetne, jelen-
leg a témához kapcsolódó másfél ezer forrás, 
hivatkozás megjelölése érhető el. A város 
polgármestere hozzátette: nem kis kihívás a 
mai okostelefonokkal teli világban olvasás-
ra ösztönözni a fi atalokat. A testület örömét 
fejezte ki amiatt, hogy az általános iskolá-
ba „kivitték” a könyvtárat, s szurkolnak a 
könyvszkenner elnyeréséért. A beszámoló 
után elfogadták az intézmény munkatervét is.

Beszámoló a Németh Antal
Helytörténeti Gyűjtemény
2019. évi tevékenységéről

Dr. Zágorhidi Czigány Balázs múzeum-
igazgató szintén részletes és alapos anyagot 
tett a testület elé. „A Németh Antal Helytörté-
neti Gyűjtemény működtetését 2013 óta – egy 
feladatellátási szerződés keretében – a Vasvá-
ri Domonkos Kolostor Alapítvány látja el. Az 
alapítvány ugyanakkor működteti a Domon-
kos Rendtörténeti Gyűjteményt, biztosítja a 
Török Richárd Emlékkiállítás elhelyezését, 
gondoskodik a kolostorépület domonkos ren-

di tulajdonban lévő részének karbantartásáról 
és az épületben működő zarándokszállás üze-
meltetéséről. Ezeket a feladatokat egy közös 
büdzséből fedezi, amely az elmúlt évben a 
városi múzeum számára biztosított állami 
támogatásból (közel 10 millió forint), az egy-
házi gyűjtemény számára biztosított püspök 
kari támogatásból (2 millió forint), városi (3 
millió forint) és rendi (2 millió forint) hozzá-
járulásból, valamint saját bevételekből (meg-
közelítően 3 millió forint).” A múzeumigaz-
gató a testület előtt kiemelte, hogy a tavalyi 
vasvári káptalanos rendezvényen számos 
fi atal előadó beszélt Vasváról, s új dolgokat 
tártak a hallgatóság elé. Kijelenthető: élénk 
az érdeklődés Vasvár iránt. Dr. Pataky Pál 
tanácsnok fontosnak tartotta megjegyezni: jó 
lenne, ha az egyedülálló domonkos rendtör-
téneti gyűjteményt a laikusok is értékelnék. 
Emellett a testület a múzeumi séták és a tájo-
ló folytatására biztatta a dolgozókat.

* * *
Ezt követően arról döntöttek, hogy foly-

tatódjon a Születések fája sikeres, 2011-ben 
indult kezdeményezése. A fal véges, de a le-
hetőség nem, az újabb domborműbe a címer 
is bekerül.

A testületi ülésen döntés született arról, 
hogy évente másfél millió forintért bérli az 
önkormányzattól a Vodafone Magyarország 
Zrt. az antennájához szüksége 25 négyzetmé-
teres területet. Határozat született az önkor-
mányzati kamatmentes lakáscélú munkáltatói 
támogatásról, amely az önkormányzat dolgo-
zói számára járna 1,5 milliós keretösszeggel. 
Emellett a város és a Roma Nemzetiségi Ön-
kormányzat Vasvár között együttműködési 
megállapodás született. Az „Ezredes-ház 
felújítása Vasváron” építési beruházás közbe-

Vasváriak előnyben
szerzési eljárásában az ajánlati dokumentáció 
elfogadására, az eljárás megindítására, aján-
lattevői kör meghatározására is előre lépés 
született. Szóltak az iskolai körzethatárok-
ról, valamint arról, hogy az építési hatóság a 
kormányhivatal központjához kerül, az állam 
átveszi ezt a feladatot az önkormányzattól. A 
művelődési központ létszám gondjait közfog-
lalkoztatottak igyekszik mérsékelni a testület, 
valamint a lakásügyek mellett döntöttek a 
zárt kerti ingatlanos pályázatról is.

A képviselők ismét nagyon sokat foglal-
koztak a József Attila utca kérdéskörével. 
Az ülésen kifejtette véleményét az utca két 
lakója is, akik határozottan ellenezték az 
egyirányúsítást. A polgármester összefoglalta 
a kérdéskör részleteit, amit a lap alján lévő 
cikkben olvashatnak.

Amikor nehéz a képviselőtestület élete…
A testület elé kerülő ügyek döntő többsé-

gében egyöntetű döntés születik, mert annyira 
egyértelmű, hogy mi a köz érdeke. A József 
Attila utca egyirányúsításának ügye eltér a 
megszokottól. A testület még tavaly évvégén 
kapott az utca lakóitól egy kérelmet, hogy a 
nehéz közlekedési helyzet miatt és az iskolás 
gyerekek biztonsága érdekében legyen egy-
irányú az utca. A kérést kb. 80 aláírás nyo-
matékosította (nem csak az utcában élők írták 
alá). Ugyanilyen tartalmú kéréssel fordult a 
testülethez a Vasvári Általános Iskola igazga-
tója és a Szülői Munkaközösség vezetője is. 
A képviselőtestület némi hezitálás után hozta 
meg döntését, hogy a kérésnek helyt adva az 
Eötvös utcától lefelé legyen egyirányú az utca.

Januárban szintén kapott a testület egy 
levelet (polgármesternek címezve, de tartal-
mát tekintve a testületnek szólt), amelyben a 
döntés megváltoztatását kérik 280 aláíró ne-

vében. (Magát a levelet nem írta alá senki, a 
csatolt aláírásgyűjtőn szereplők nevében fo-
galmazta meg valaki.)

A testület, érzékelve, hogy ellentétes elő-
jelű indulatok feszülnek egymásnak, január-
ban ismét napirendre tűzte a kérdést.

(Közben, tudomásunk szerint újból alá-
írást gyűjtenek az egyirányúságas mellett 
érvelők.)

A testület, a januári ülésen igyekezett a 
legbölcsebb döntést hozni: így egy külső for-
galomtechnikai szakember bevonása mellett 
foglalt állást, akinek a szakvéleménye alap-
ján dönt majd véglegesen a József Attila utca 
egyirányúsításáról és egyúttal újabb parkoló-
helyek kialakítását tervezteti meg. (Béke ut-
cában a Távhő udvarán, a cég által nem hasz-
nált területen, illetve az iskola sportcsarnok 
felöli bejáratánál, a patakparton.)

Tisztelt Vasváriak!

Minden település küzd a megnövekedett 
gépkocsi mennyiséggel. A felgyorsult világ, az 
anyagi gyarapodás miatt többszörösére nőtt az 
autók száma a néhány évtizeddel ezelőtti ál-
lapothoz képest. A város úthálózata adott, ér-
demben nem bővíthető. Csak az itt élők közös 
cselekvésével tudjuk enyhíteni a motorizáció-
ból fakadó feszültségeket. Mindenki gondolja 
végig, ő maga mit tehet ennek érdekében.

TISZTELETTEL KÉREK MINDEN 
CSALÁDI HÁZBAN LAKÓ AUTÓTULAJ-
DONOST, HOGY AZ AUTÓJÁVAL NE AZ 
UTCÁN PARKOLJON, CSÖKKENTVE AZ 
AMÚGY IS SZŰKÖS HELYEKET, HA-
NEM JÁRJON BE AZ UDVARÁRA.

Olyan döntés nincs, amelyik mindenkinek 
megfelel, de több türelemmel, megértéssel, 
egymás felé történő odafi gyeléssel, sokkal 
nyugodtabb lehetne mindannyiunk élete. Erre 
kérek mindenkit!

Szépkorú
jubileumi köszöntése

Tóth Balázs polgármester Holler Já-
nosné, született Gergye Teréziát 90. 
születésnapja alkalmából köszöntötte 
januárban.

Köszönettel: Tóth Balázs polgármester
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Régi képeslapok az új gyűjteményben
A múzeum Helytörténeti Gyűjtemé-

nyének legújabb és legdinamikusabban 
fejlődő része a képeslapgyűjtemény, 
amely az elmúlt néhány esztendő során 
gazdag anyagot halmozott fel. A XIX. 
század végétől a közelmúltig több száz 

képeslap dokumentálja a város arcula-
tának változását. A tavalyi ében is került 
néhány értékes darab a gyűjteménybe, 
amelyeket az alábbiakban mutatunk be 
– de az érdeklődők eredetiben is megte-
kinthetik őket a „Városnéző séták” kö-
vetkező programján.

Az első képeslapok Európában az 1870-
es években jelentek meg, Magyarországon 
a Millennium esztendejétől (1896) terjed-
tek el. Kezdetben a rajzos, színezett lapok 
voltak többségben, aztán a fotó- és nyom-
datechnika fejlődésével a fényképes lapok 
kerültek előtérbe. A századfordulótól a má-
sodik világháborúig rendkívül nagy divatja 
volt a „képes levelezőlap”-nak, a legkisebb 
települések is igyekeztek egyet-egyet ki-
adni, a kisebb-nagyobb városokról pedig 
akár több száz fajta is megjelenhetett a XX. 
század első felében. Aki már foglalkozott 
képeslapgyűjtéssel, vagy egyszerűen csak 
keresgélt az internetes képkereső progra-
mokban régi vasvári ábrázolások után, az 
tudhatja, hogy városunkról is meglepően 
sok képeslap készült.

A múzeum az elmúlt bő egy évtizedben 
módszeresen gyűjtötte a vasvári lapokat: 
kapcsolatokat épített gyűjtőkkel, aukciókon 
vásárolt vagy különböző börzéken igyeke-
zett megszerezni egy-egy szép darabot. A 
gyűjtőmunkának köszönhetően mára gaz-

dag anyag állt össze, amely a századfordu-
lótól 1950-ig mintegy 150 típust számlál 
(de ezen típusok különböző lenyomatai és 
kiadásai már meghaladják a 200 tételt), a 
szocialista korszakból és a közelmúltból 
pedig mintegy 100 típust (nem számolva az 
1970-80-as években divatos grafi kus levele-
zőlapokat). A gazdag anyag ellenére szinte 
minden évben kerülnek elő újabb darabok, 
2019-ben három érdekességgel gyarapodott 
a gyűjtemény.

A legegyedibb példány egy kinyitható, 
dupla képeslap, amelynek belső oldalán öt 
darab kisméretű kép látható, egyenként fel-
iratozva. Ezek majd mindegyike ismert ön-
álló lapként (Látkép, Diósi templom, Nép-
iskola, Szentkút), csupán a „Mittli Gyula 
üzlete” feliratú kép nem került elő mind ez 
idáig képeslapként. A lapot 1909-ben adták 
postára Vasváron, készítése 1900-1905 közé 
tehető, kiadója Mittli Gyula kereskedő.

A második darab egy hangulatos látkép, 
amelynek a grafi kai megoldása különleges, 
sőt – korát tekintve – modernnek mondható. 
A felvétel a mai szakközépiskola irányá-
ból mutatja a várost, bár a részletek nem 
igazán érvényesülnek, de a templom és a 
zárda épülete jól kivehető. A lapot – amely 
feltehetően nem sokkal korábban kézsült – 
1903-ban írták meg, kiadója a Fogyasztási 
Szövetkezet.

A harmadik lap tűnik a legkevésbé érde-
kesnek, mégis különleges darab, két szem-
pontból is: egyrész a város olyan részletét 
ábrázolja, amelyről nem ismerünk más ké-
peslapot (és korabeli fotót sem), másrészt a 
feladója egy ismert vasvári személyiség. A 
képen a mai Szentmihályfalvi utca 28-32. 
sz. épületek láthatók, előtérben az egykori 
Vasvári Takarékszövetkezet irodájával, az 

út túloldalán pedig kivehető az eredeti he-
lyén álló Nepomuki Szent János-szobor. A 
lapot 1912-ben egy „Béla” nevű személy 
adta postára, aki írása alapján dr. Novák 
Béla ügyvéddel azonosítható. A vasvári szü-
letésű Novák az előző évben nyitotta meg 

vasvári irodáját, hogy majd a későbbiekben 
nagy szerepet játsszon a város közéletében, 
többek között, mint a Vasvári Újság kiadója.

Az új szerzeményeket – a képeslapgyűj-
temény legszebb darabjaival együtt – a Vá-
rosnéző séták következő programján, február 
9-én mutatjuk be, de remélhetően hamarosan 
a múzeum honlapján is elérhető lesz a teljes 
gyűjtemény digitalizált változata.

Szöveg: Zágorhidi Czigány Balázs
Fotó: Helytörténeti Gyűjtemény

NÉZZÜK MEG 
EGYÜTT
Mire jutottunk

az elmúlt esztendőben?
Előadás, játék és mézborkóstoló

Találkozás:
február 9-én, vasárnap

délután 15 órakor a Békeházban.

VÁROSNÉZŐ SÉTÁK 2020/02
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Január 22., a magyar kultúra napja
Az évfordulókkal kapcsolatos meg-

emlékezések alkalmat adnak arra, hogy 
nagyobb fi gyelmet szenteljünk évezre-
des hagyományainknak, gyökereinknek, 
nemzeti tudatunk erősítésének, felkutas-
suk és tovább adjuk a múltunkat idéző 
tárgyi és szellemi értékeinket.

Január 22-én, nemzeti himnuszunk szü-
letésnapján a Vasvári Általános Iskola diák-
jai is megemlékeztek a legfontosabb közös 
kincsünkről, a magyar kultúra értékeiről.

Az ötödik évfolyamos tanulók műsora 
emlékeztette az ünneplőket arra, milyen 
felelősséggel tartozunk anyanyelvünk, nép-
dalkincsünk, szellemi kultúránk megőrzésé-
ben, gyarapításában. Az ünneplők arra biz-
tatták a diákokat, hogy legyenek büszkék a 
magyar kultúra termékeire, tehetségükkel, 
tudásukkal ők is gyarapítsák a magyarság 
hírnevét.

A műsorban felcsendült József Attila 
Rejtelmek című versének megzenésített 
változata, valamint egyik legszebb népda-
lunk, a Tavaszi szél vizet áraszt és a Re-
pülj, madár kezdetű dal. A műsort záró Ezt 
a földet választottam dal eléneklése illetve 

a Szózat kezdő sorai méltán közvetítették a 
hazaszeretet nemes érzését.

Sejberné Szabó Marianna igazgatónő 
megköszönte a diákok és a felkészítő taná-
rok, Szakályné Pados Edit és Szalainé Kiss 

Viktória osztályfőnökök munkáját, gondo-
lataiban kiemelte és egyben megerősítette 
a diákoktól elhangzott mondatokat, hangsú-
lyozta a magyar nyelv és kultúra összeková-
csoló erejét.

Levelet küldtek a múltba...
Levelet küldtek a múltba egykori híres 

informatikusoknak azok az általános isko-
lai diákok, akik részt vettek az I3 versenyen.

Az Integrált internetes informatikaver-
senyt (I3) immár tizenhatodik alkalommal 
hirdette meg ősszel a zalaegerszegi Munká-
csy-szakgimnázium a felső tagozatos, 5–8. 
osztályos tanulóknak.

A feladatok egyike volt a címben említett 
levél, amit valamelyik informatikában vagy 
számítástudományban jártas, de már nem 
élő hírességnek kellett írni és fel is adni, 
mintha a címzett az egerszegi Munkácsy-
szakgimnáziumban elérhető lenne. Azaz, 
valóban postára kellett adniuk az írást, 
amiben valamelyik napjainkban használt 

informatikai eszközt vagy „kütyüt”, esetleg 
alkalmazást mutatták be a versenyzők a hí-
res elődöknek.

A feladatok egyikeként kódolt GPS-ko-

ordináták alapján kellett meghatározniuk 
négy magyarországi nevezetességet. A ma-
tematika és informatika világán túlmutató 
ismereteket feltételezett annak a matemati-
kai képletnek a megoldása, amelyik a máso-
dik feladatot képezte.

Zárásként pedig a verseny hagyomá-
nyainak megfelelően keresztrejtvény várt a 
diákokra. A tizenhat kérdés helyes megvála-
szolásával híres magyarországi városokhoz 
kapcsolódó feladvány megoldását kapták 
meg a tanulók.

A versenyben maximális pontszámot és 
ezzel első helyet ért el Kancsal Levente Mi-
hály, negyedik lett Horváth Albert Flórián. 
Felkészítő tanáruk: Pál Katalin

A Lázár Ervin program keretében iskolánk 
4 osztálya, 75 tanulója kísérőikkel (Hor-
váthné Kapui Zsuzsanna, Kapornakiné Mo-
zsár Anikó, Landorné Török Rita, Sejberné 
Szabó Marianna, Szalainé Kiss Viktória, 
Szakályné Pados Edit, Szakály Mónika) té-
rítésmentesen óriási színházi élményben ré-
szesülhetett. A szombathelyi Weöres Sándor 
Színházban megtekinthették a nagysikerű 
musicalt, a Padlás-t. 

Színházban az 
iskola négy osztálya
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Új módszerek az iskolában…
Szakmai továbbképzések (vezetői, peda-

gógusi), iskolalátogatások, szakmai konzul-
tációk után iskolánk csatlakozott a Komplex 
Alapprogram-ot megvalósító iskolákhoz. 
Szeptembertől előkészítő jelleggel, a máso-
dik félévtől pedig a tanórák meghatározott 
százalékában alkalmazzák a pedagógusok a 
program módszereit, melynek részei eddig 
is megjelentek több tanórán is, most azon-
ban tudatosabban, egymásra épülőbben, az 
egyéni igényeket, képességeket még jobban 
fi gyelembevevően.

Célunk, hogy a diákjaink motiváltsá-
gát megőrizzük, élmény adjunk nap, mint 

nap nekik, önmagukhoz képest fejlesszük 
képességeiket, hogy tudásukat tudják al-
kalmazni a mindennapokban. Ezért tar-
tunk bemutató tanórákat is, amit a program 
szakmai támogatója is megtekint, s véle-
ményez. Megbeszéljük a programelemek 
megvalósulását, a diákok reakcióit, s ki-ki 
hozzá teszi a saját „gyűjteményéből”, amit 
tud. A program alapgondolata érvényes a 
tanári csapatra is: Együtt többre vagyunk 
képesek!

Januárban 4 bemutató órát tartottak pedagó-
gusaink, mindegyike DFHT-KIP elvén alapult.

A 3.a osztályban matematika órát Sza-

kály Mónika, a 4.b osztályban magyar órát 
Kovácsné Németh Edit tanítónők, a 7.a osz-
tályban osztályfőnöki órát tartott Siposné 
Káldy Gyöngyi és a 8.a osztályban pedig 
biológia órát Jakabné Varga Ildikó tanárok.

A diákok nagy élvezettel és kiválóan 
dolgoztak csoportokban a tanórákon a kü-
lönböző, érdekes és kreativitást is igénylő 
feladatokban, amit aztán be is mutattak a 
látogatóknak is.

Gratulálunk a diákoknak és a tanórákat 
megszervező és -tartó munkatársainknak is!

Sejberné Szabó Marianna
intézményvezető

Budapesti, szakmai tanulmány-
úton voltak a tanárok

Azt senki sem vitatja, hogy manapság 
mennyire szükség van a változások köve-
tésére, a megújulásra. Ez alól a közokta-
tás sem kivétel.

Tantestületünk felismerte, hogy iskolánk-
ban is szükséges haladni a folyamatosan vál-
tozó világgal. A rohanó hétköznapokban, a 
mindent azonnal tudni akarás kényszerében 
élő diákságnak a 21. században különösen 
segíteni kell, hogy meg tudja különböztetni 
az értéket az értéktelentől, hogy érdeklődése 
megmaradjon…, s még sorolhatnám tovább. 
Persze ez mindannyiunk felelőssége. Mi, pe-
dagógusok is próbálunk a változó világhoz 
alkalmazkodni, módszerekben is megújulni. 
Ezért szerveztünk immár a teljes tantestület 
számára egy szakmai látogatást a Budapes-
ti Komplex SZC Pogány Frigyes Szakgim-
náziumában. A középiskolai tantestületben 

felismerték a változás szükségességét, a pe-
dagógusok élen járnak az új módszerek be-
vezetésében. Az intézmény 2018 májusa óta 
a KIP Országos Hálózat minősített iskolája. 
Fő céljuk: élményeket adni a tudás mellé. 
Elmondásuk szerint a programban részt vevő 
diákoknak javul a magatartása és a motivált-
sága. Mindezek tudatában kerestük meg az 
intézmény igazgatóját Hakkel Ildikót, aki 
örömmel fogadta teljes tantestületünket is-
kola- és tanóra-látogatásra, majd szakmai 
beszélgetésre.

E helyen is köszönjük a budapesti iskola 
igazgatójának és tanárainak, hogy lehetővé 
tették számunkra a módszertani betekintést 
az intézmény működésébe, a szakmai kon-
zultációt!

Sejberné Szabó Marianna
intézményvezető

Komolyzenei 
szabadegyetem 

indult
A komolyzene széles körű megszeretteté-
sét tűzte ki céljául Horváth Imre karnagy. A 
Nagy Gáspár Művelődési Központban janu-
árban tartotta első kurzusát, amelyre termé-
szetesen nem csak a műfajjal most ismerke-
dőket, hanem annak kedvelőit is várták. Az 
előadáson csaknem húszan jelentek meg. 
Az előadás sorozat legközelebb február 17-
én, hétfőn 17 órától folytatódik a Nagy Gás-
pár Művelődési Központban.

Tel.: 94/573-006 • Fax: 573-036
www.blvk.hu

FELNŐTTKÖNYVEK
•  Sparks: Tűzlovag
•  Grün: Egyszerűen élni
•  Hess: A Német Ház
•  Biczó: Határtalanul
•  Allnutt: Miénk az ég
•  Játékos babafejlesztés
•  Rust: Erőszakmentes kommunikáció
•  Sándor: Magánügy
•  Illés: Beszéd utca
•  Matthies: Horgolt könyvjelzők
GYERMEKKÖNYVEK
•  Kezdő életmentők
•  Csapody: Türelmesek lettünk
•  Miért? Enciklopédia
• Disney: Anna és Elza
• M. Kácsor: Taknyos traktor
• Hova nézel, papa?
•  Bartos: Bogyó és Babóca énekel
•  Pappné: Mondd! Ki vagyok?II.
•  Első könyvem a testről
DVD
•  Kölcsönlakás
•  Űrdongó
•  Asterix- A varázsital titka
•  Egy kutya hazatér
•  Egy nap
• Miután

Értesítjük az érdeklődőket, hogy
a könyvtár állományából leselejtezett 
könyvek kedvezményes áron megvásá-

rolhatók a nyitvatartási idő alatt!

AJÁNLÓ
a dr. Bendefy László Városi Könyvtár

új szerzeményeiből

Vasvár az interneten: www.vasvar.hu
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A kultúra érték
A vasvári Rajner Ágota Közösségi Kultúráért Díjat kapott

a Magyar Kultúra Napja alkalmából

Január 18-án adták át a Közösségi 
Kultúráért Díjakat, melyet a Dr. Kiss 
Gyula Baráti Kör vezetősége idén 26. 
alkalommal ítélt oda az arra érdemes 
kulturális közösségek és kultúrában te-
vékenykedő személyek számára. A díjak 
átadására a Magyar Kultúra Napjához 
kötődően a Celldömölki Kemenesaljai 
Művelődési Központ és Könyvtárban ke-
rült sor. Az egyesület éves beszámoló köz-
gyűlésén döntöttek a megye aktív és nyug-
díjas népművelői a díj odaítéléséről, amit 
a szépszámú jelölt közül idén 11 személy 
és 1 közösség kapott meg. Köztük a vas-
vári Rajner Ágota, aki a Pinkamindszenti 
Integrált Közösségi Színtér vezetője

A díjazott ezt a beszédet mondta el a díj-
átadó ünnepségen:

„Mindenki tudja, hogy bizonyos dolgo-
kat nem lehet megvalósítani, mígnem jön 
valaki, aki erről nem tud, és megvalósítja.” 
– mondta Albert Einstein.

Örülök, hogy a hivatásom a „hogyan” 
hivatása.

Vallom, hogy a kultúraközvetítés tár-
sadalmi felelősség, ami kötelez a minőség 
kiválasztására, a választás tudományának 
tovább adására a következő nemzedéknek 
és a rácsodálkozás örömének megajándéko-
zására a felnőtteknek.

Vallom, hogy a nézeteltérés a fejlődés zá-
loga és nem a konfl iktusok melegágya. A nyílt 
párbeszéd kulturált körülményeit nekünk kell 
megteremteni. Tanítani kell „nem középisko-
lás fokon” hogy a kultúra: érték. Hiába van 
kenyerem, ha nem tudom felszelni.

Mindehhez a legmagasabb szintű művé-
szeti, művelődéstörténeti, pedagógiai, szo-
ciálpszichológiai ismeretekre, a gyakorlat-

ban hasznosítható képességekre és hatalmas 
szívre van szükség.

Köszönöm a pályán elindító nevelő taná-
raimnak: Dr. Bauer Bélának, Heleszta Sán-
dornak, Hagymási Antalnak, Takács Mariet-
tának, Torjay Valternak, akik a színvonalas 
oktatáson kívül embersége-
sek voltak.

A munkám kezdetén, 
majd később Pájer Ildikó-
nak Rákoscsabán, a Nagy 
Gáspár Művelődési Központ 
valamennyi munkatársának 
Vasváron. A Vasi Hegyhát 
apraja-nagyjának. Vas me-
gye képzőművészeinek, kü-
lön Mészáros Szabolcsnak.

A Körmendi Kastélyszín-
ház Társulatának, akikkel 
20 éven át játszottam együtt 
Móricztól Hubayig: szeret-
hettem, lázadhattam, őrlőd-
hettem és elnémulhattam.

Pinkamindszent minden lakójának, meg-
különböztetett tisztelettel Csiszár István 
polgármester úrnak és Belső Lászlónak, a 
Pinkamindszenti Önkéntes Tűzoltó Egye-
sület elnökének, akik biztosították és a mai 
napig biztosítják a státuszhiány ellenére, 
pályázati útvesztőkön át, hogy egy 180 
fős településen minden közösségi program 
megvalósulhasson és a hétköznapi élet ne 
szenvedjen hiányosságot egy apró faluban 
se. És kiállnak amellett, hogy ehhez szak-
emberre van szükség.

Köszönöm az „Üss a hasadra!” Színpad 
játszóinak, akik a második családom, nem 
csupán társulat, hanem a mindennapi életem 
érzelmi hátterét adó barátaim.

Köszönöm Nagy Gábornak, páromnak, 
aki velem életformát is választott, nem csu-
pán társat.

A díjat pedig ajánlom azoknak, akik már 
nem lehetnek velünk, köztük szüleimnek: 
édesanyámnak, aki kötetnyi verset tudott 

fejből, édesapámnak, akitől már óvodás ko-
romban hallgathattam a „Hazám, hazámat” 
a fürdőszoba vízcsobogása mellett.”

Az „Üss a hasadra" Színpadból Márton 
Hajnalka és Tar Szabolcs egy megzenésített 
Radnóti-verssel, Németh Anita József Atti-
la: Kész a leltár-jával köszöntötte Rajner 
Ágotát. A helyszínen gratulált Bagáriné 
Viszket Katalin, a szombathelyi egyetem 
felnőttképzési központjának vezetője, Csi-
szár István Pinkamindszent polgármestere, 
Belső László a Pinkamindszenti Önkéntes 
Tűzoltó Egyesület elnöke (PÖTE) és Gyön-
gyösi Zsuzsanna, a vasvári könyvtár igaz-
gatója.

Szintén kitüntették az oszkói közösségi 
színtér közművelődési szakemberét, Mol-
nárné Hosszu Klaudiát, aki közéleti szerep-
lőként is segítette a falu fejlődését.

Fotó: vaskarika.hu
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Jótékonysági sütinapot tartottak
egy kisfiú gyógyulásáért

„A mesék életmentő képességét nem 
szabad lebecsülni!” szlogennel civilek 
gyűjtöttek pénzt egy zalaapáti kisfi ú, Ga-
luska Dávid gyógyulásáért. Jótékonysági 
sütinapot rendeztek január 25-én a Nagy 
Gáspár Művelődési Központban. A prog-
ram fő támogatója maga a kulturális in-
tézmény volt.

A különleges süteményvásárral egy-
bekötött jótékonysági kezdeményezéshez 
nagyon sokan csatlakoztak a városból el-
sősorban. Csaknem harmincan, egyéni 
adományozók, süteménykészítő családok, 

családanyák, fi atalok, egészségboltot mű-
ködtető vállalkozó, cukrászok vitték a kez-
désig a rengeteg édességet a művelődési 
központba. A fi nomságok alig fértek el a 
teremben előkészített asztalokon. Torták, 
muffi nok, hatlaposok, Lajcsi szelet, nagy 
klasszikus házi sütemények, lakodalmak-
ban is népszerű fi nomságok, sós és édes 
süteményrengeteg várta vevőit. De volt 
cukormentes, glutén- és tejmentes sütemé-
nyekből is az ételérzékenyek számára. A te-
rembe belépve feltűnt, hogy minden egyes 
édességről látszott: teljes szívvel, szeretettel 
sütötték, igazi házi sütemények vártak arra, 
hogy elvigyék őket. Sokan, akik a kezdésre 
már odavitték az általuk készített fi nomsá-
gokat, később vevőként tértek vissza. Nem 
elég, hogy magát az édességet is felajánlot-
ták, még adakoztak is vevőként, miután ők 
is válogattak a gazdag kínálatból. A sütemé-
nyeknek nem volt ára, mindenki szabadon 
válogathatott belőlük, majd amennyit gon-
dolt, a gyűjtődobozba dobhatott értük.

A Vasváron élő, kétgyermekes fi atal 
édesanyához, Frigy Elizhez kötődött a kez-
deményezés, aki több városban is látott 

plakátot, amelynek segítségével a vasvári-
hoz hasonló jótékonysági süteménynapot 
hirdettek a Zalaapátiban élő, súlyos beteg-
séggel küzdő kisfi ú gyógyulásának támo-
gatására. „ Megláttam a képen a kisfi út és 
a szívem megszakadt”-mondta Frigy Eliz a 
jótékonysági nap motivációjáról.

„Van két csöppségem. A kisfi am épp any-
nyi idős, mint a segítséget váró beteg kisfi ú. 
Ezért szorult el még inkább a szívem és ha-
tároztam el, hogy belefogok a szervezésbe, 
hogy közösen segítsünk neki ” - tette hozzá 
Eliz. Harminc millió forintra volt szükség, 

hogy Németországban megmentsék, keze-
lést kaphasson a kisfi ú. Ez az összeg végül 
össze is gyűlt. De további pénzre van szük-
sége a családnak a kiutazáshoz, a kezelés 
alatti a kinn tartózkodáshoz. „Abban re-
ménykedünk, sikeres lesz a mi jótékonysá-
gi sütinapunk is és mi is tudunk valamiben 
segíteni a családnak, hisz a sok kicsi sokra 
megy”-mondta reménykedve a szervező.

Frigy Eliz plakátokon, a közösségi felü-
leteken hirdette meg a jótékonysági napot és 
rengetegen jelentkeztek nála már az első pil-
lanattól, hogy részt vennének a programon, 
segítenék az ügyet. A nagyszámú érdeklő-
dést végül a beérkező sütemények meny-
nyisége is igazolta. A vevők kiszolgálásban 
a Rábahídvégről érkező Mariann segítette 
Elizt, aki elsőként jelentkezett a vasvári 

édesanya felhívásra. De a sütemények foga-
dását, majd csomagolását segítette Eliz öcs-
cse Erik, valamint a fi ú barátnője Virág, és 
unokatestvérük Amanda is. „Rábahídvégről 
is érkeztek felajánlások, de legfőképpen a 
mi kis városunk, Vasvár mozdult meg, sokat 
köszönhetek a vasváriaknak!”-tette hozzá a 
fi atal édesanya.

A siker pedig nem volt kétséges. A riport-
készítés csaknem háromnegyed órája alatt 
folyamatosan nyílt az ajtó, jöttek sorban a 
vevők, a szervezők igényesen becsomagol-
ták számukra az érkezők által választott sü-
teményeket, a vevők pedig jó szívvel adomá-
nyoztak. „Tartottam attól, hogy sikerül-e az 
akciónk, mert nem csináltam még ilyet, de 
bíztam benne, hogy vannak jó szívű embe-
rek, akik az ügy mellé állnak majd. Nagyon 
köszönjük a lehetőséget a Nagy Gáspár Mű-
velődési Központnak, hogy biztosította a he-
lyet a programunkhoz és a sok jó embernek 
a támogatást, akik sütöttek, akik eljöttek vá-
sárlóként, akik bármilyen módon támogatták 
a jótékonysági süteménynapot!”– zárta a be-
szélgetést a szervező.

pm
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A lehetőségek tárháza
A cél, hogy minél több átutazóból lehessen Vasvár nagykövete

„Zöldvárost” álmodott egy marketing 
koncepció Vasvárból. Némely elem, köztük 
a geotermikus energiaforrást felhasználó 
távfűtésrendszer és a természetközeliség 
már most is Vasvár sajátja. Ebből indult 
ki a „Smaragdváros” elképzelés.

Egy összesen négy Dél-vasi településre 
marketing tanulmányt készítő cég Vasvár 
esetében Németh Szabolcsot bízta meg a vá-
rosra szóló településmarketing terv kidolgo-
zására. A terveke egy korábbi sajtótájékozta-
tón ismertették.

„Vasvár 2050-re "zöld" város lehet” – je-
lentette ki Németh Szabolcs.

Azzal folytatta: a harminc éves időtáv egy 
emberöltőt jelenthet. A stratégia alapja, hogy 
minden értéket tudatosítani kell a helyiek-
ben. A településmarketing terv egyetlen üze-
netre fókuszál, és ha ez, a "Smaragdváros" 
hívószó elhangzik, az a jövőben Vasvárt kell 
jelentse mindenki számára.

„Hogy ez működjön, addig hosszú út ve-
zet. A hitelesség, az egységesség az alapja 
és az a közös meggyőződés, hogy a "zöld" 
gondolat a város fenntartható jövőjét, élhe-
tőségét jelenti. Elsődleges célcsoport maga 
a város, a lakosság, a vállalkozói szféra, az 
önkormányzat. A turizmus ez esetben csak 
másodlagos helyen szerepel” – hangsúlyozta 
a szakember.

Az információk továbbításának, a szem-
léletalakításnak a közösségi médiafelületek 
adhatnak leginkább teret. De nem a like-ok 
sokasítása a cél, hanem hogy egyre többen 
beszéljenek a „Smaragdvárosról”. Ehhez pe-
dig jó tartalmakat kell generálni.

„Legjobb tartalom az, amit a város lakói 
és a látogatók kommunikálnak a külvilág felé 
pozitív tapasztalataikról. Ezt kell megoszta-
ni minél szélesebb körben majd” – mondta 
Németh Szabolcs. Hozzátette: bár Vasvár a 
lehetőségek tárháza, sokan csak átutazóként 
ismerik. Arra kell törekedni, hogy minél töb-
ben megálljanak itt, megismerjék különleges 
értékeit és így egyfajta nagykövetei legyenek 

Vasvárnak a nagyvilágban. Maga a tanul-
mányíró is ezt az utat járta be. Korábban csak 
Zalaegerszeg felé menet haladt át a városon. 
Most, hogy jobban megismerte munkája mi-
att Vasvárt, ő is jó nagykövetként viszi jó hí-
rét a városnak.

„A cél, hogy minél több átutazóból legyen 
Vasvár nagykövete” – summázta a tanulsá-
got a szakember, majd felrajzolta a település 
jövőképét 2050-re. A terv egy infrastruktú-
rájában teljes mértékben megújuló energiára 
épülő város képét vizionálja, jelentős zöld-
területekkel, közösségi kikapcsolódási le-
hetőséget kínáló terekkel. A helyi gazdaság 
alapjai a zöld iparban érintett vállalkozások, 
amelyek az ipari parkban működnek. A vá-
ros a természetközeli, a testi, lelki nyugalmat 
kereső turisták körében közkedvelt célpont. 
Lakói környezettudatos, a település fejlesz-
tésébe aktívan bekapcsolódó, tevékeny, tu-
dásukat folyamatosan fejlesztő embereknek. 
Vasvár, a „Smaragdváros” emberléptékű, vi-
rágzó kisváros lesz a 2050-es években, a ví-

zió szerint. Németh Szabolcs a smaragd szó 
használatára is magyarázatot adott. A szín az 
újjászületés, a megfi atalodás szimbóluma. A 
smaragd szó jól példázza a települési marke-
tingtervet és azt az utat, amelyet be kell jár-
nia a városnak.

„Természetesen ezt elsősorban a helyi 
lakosságnak, a vállalkozói szférának kell el-
fogadnia és a mindennapi életbe szervesen 
beleillesztenie. Látniuk kell, hogy ez egy po-
zitív előrelépés, az élhető, fenntartható város 
alapja lehet a jövőben” – tette hozzá a mar-
ketingszakember.

Szemléletváltoztatásra, folyamatos isme-
retszerzésre lesz szükség a jövőben a siker 
érdekében. Tudatosítani kell a vasváriakban 
a hulladékkezelésben a szelektív gyűjtés 
fontosságát, vagy hogy a vásárlók a helyit 
válasszák a boltokban. Smaragdfüzetek ké-
szülhetnek újrahasznosított papírból az üze-
netek közvetítésére. Közösségek alakulhat-
nak, amelyek egymásra is hatással lehetnek 
a zöld gondolat, a környezettudatos életmód 
népszerűsítésében. A gazdasági szektorra is 
külön fi gyelem jut. Ám nem napelemgyárak 
letelepítése a cél, hanem olyan környezet-
tudatosan gondolkodó vállalkozói közösség 
kialakítása, akik szelektíven gyűjtik a sze-
metet, vagy például olyan csomagolóanyagot 
használnak, netán gyártanak is, amely nem 
terheli a természetet. A környezettudatosan 
gondolkodó vállalkozásokat a város is díjaz-
hatja, az elismerés fontos marketing eszköz 
lehet a „Smaragdváros” koncepció megvaló-
sításában. Az önkormányzat egyébként is so-
kat tehet a „zöld” városért különböző rende-
letekkel a környezetvédelem érdekében vagy 
a hulladékkezelésben való példamutatással 
és a zöldterületek fejlesztésével.

„A lényeg és a legfontosabb meggyőző 
elem a cél érdekében a hitelesség, valamint, 
hogy az információáramlás folyamatos legyen 
a témában” – zárta ezzel Németh Szabolcs, a 
„Smaragd város” koncepció ismertetését.

Pogács Mónika
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Hangulatos újévi koncertet adott
a Vasvári Ifjúsági Fúvószenekar

Idén is megtartotta újévi koncertjét 
a Vasvári Ifjúsági Fúvószenekar a Nagy 
Gáspár Művelődési Központban, a városi 
zeneiskola szervezésében. Minden fontos 
elem együtt volt egy hamisítatlan újévkö-
szöntő hangversenyhez: egy több, mint 
40 tagú együttes, kiváló, fúvószenére 
hangszerelt muzsikák nem csak a fúvós-
zenei „irodalomból”, hanem a klasszikus 

komolyzene illetve az igényes könnyűze-
ne világából is. Nem utolsó sorban fontos 
eleme volt a hangversenynek a hálás kö-
zönség, amely minden egyes produkciót 
meleg tapssal jutalmazott. Volt pezsgő és 
koccintás is újévi elemként, ami a két mű-
sorrészt elválasztotta egymástól.

A lelkes, fi atal és középkorú zenészek, 
énekesek kiváló műsort adtak, a hangver-
seny egyik motorja-lelke Szabó Zoltán, a 
zeneiskola igazgatója, az est karnagya pe-
dig igazán jó hangulatfelelősnek bizonyult. 
Házigazdája volt az eseménynek, aki kon-
feransziéként is bizonyított. Fúvószenekari 
művek, szólóprodukciók, zene, ének, próza 

váltakozott, változatos műsort állítottak ösz-
sze idén is a szervezők a közönség örömére. 
A karnagy a műsor elején elmondta: zene-
karvezetőként azért sincs könnyű dolga, 
mert az együttes tagsága folyton változó. 
A fi atalok bekerülnek az együttesbe -idén 
is üdvözöltek egy új tagot-, aztán a közös, 
zenekari muzsikálásban egyre ügyesebbek, 
rutinosabbak lesznek. Azonban a tovább-
tanulás, a munka aztán rendre elszólítja a 

zenészeit, helyükre újra a fi atalabbak ke-
rülnek, akikkel újra kezdődik a folyamat. 
Nem lehet könnyű ezekkel a feltételekkel 
a zenekari munkát, fellépéseket tervezni, a 
repertoárt kialakítani, de ez a vasváriaknak 
jól sikerül. Most is bizonyították. A két órás 
koncert nagyon jól sikerült, a közönség örö-
mére. A több mint negyven zenész, egysé-
gesen, színesen, meggyőzően zenélt együtt, 
jó hangulatú, műfajokban gazdag műsort 
adva. Ismét eszembe jutott az, ami minden 
egyes zeneiskolai koncert után: Milyen jó 
lehet a művészeti iskola növendékének len-
ni, ha az ott dolgozó pedagógusoktól, zene-
művészektől így elsajátítható a hangszerek 
megszólaltatásának technikája, tudása, és 
ennyire megszerettetik az oda járó fi atalok-
kal a komolyzenét és tágabb érelemben a 
jó, az igényes zenét. A színpadon játszókat 
elnézve tisztán látszott, hogy az alkotás örö-

me mellett a közösségi élményt, az együtt-
működést, az együtt zenélés semmivel ösz-
sze nem hasonlítható élményét is átélhették. 
A sok egyéni teljesítmény érett zenekari 
hangzássá egyesült, amelyet a Nagy Gás-
pár Művelődési Központ színháztermében 
csaknem teltház előtt mutathattak be, nagy 
sikerrel.

pm
Laki László képgalériája

a vasvar.hu oldalon 
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Szól a rádió!
Pacsirta és Pletykaláda is része Vincze György egyedülálló rádiógyűjteményének 

Nagymákfán

Vincze György több mint 200 rádiót 
magába foglaló gyűjteménye páratlan. 
Két szoba van telis-tele rádiókkal: köztük 
a csaknem 100 éves detektoros készülék-
kel, vagy korábban a helyiség ékét jelen-
tő Pacsirtákkal. A varázslatos, tekintélyt 
sugárzó nagymákfai ház igazi kincseket 
rejteget magában. Arra kértük Vincze 
Györgyöt, hogy meséljen szenvedélyesen 
szeretett szakmájáról és gyűjteményéről.

– Mi még mennyit fogunk itt egymással 
civakodni? – kérdezi mosolyogva Vincze 
György, miközben fát tesz a cserépkályha 
tüzére.

Vincze György fi gyelmes, segítőkész 
ember, aki azért fűti fel a több mint 100 éves 
ház vastag falait abban a szobában is, ahol 
csak a rádiók vannak, mert tudja, hogy ér-
kezem hozzá. A „civakodás” oka pedig nem 
más, merthogy ő úgy látja, az olvasókat 
biztosan nem érdekelné az élete és a gyűjtő-
szenvedélye. Legyint rá. Ő a rádiókról akar 
mesélni: arról, hogy indult el hazánkban 
1925-ben a rádiózás, ami eljutott a sztereó 
rádiókig és immár „fenyeget minket” a di-
gitális rádió. Beszélni szeretne az egyenes 
vevőről és a szuper vevőről, s arról: Edison 
által feltalált fonográfból hogy lett gramo-
fon, vagy a hengerből hogyan lett korong…

Kis idővel meggyőzöm, hogy ezt majd 
minden érdeklődő a google-on megtalálja, 
inkább kezdje el élettörténetét.

– Kezdettől szerelmes voltam a rádiókba 
– összegzi, majd szeretett Nagymákfájáról 
szól.

– Ez a ház 1914-ben kezdett el épül-
ni, nemrég volt 100 éves. Akkoriban 
Nagymákfa jómódú község volt, sok gye-
rekkel, sok állattal, gyümölcsössel, réttel, 
legelővel, szántófölddel, erdővel. Boldog 
gyerekkorom volt, annak ellenére, hogy 
1952-ben kitelepítettek bennünket, gyorsan, 
fecnivel felszólítva, alle zusammen. Szeren-
cse, hogy a faluban maradhattunk, a község 
egyik házában. Akkoriban sok gyerek volt, 
a házunk nagyszobájába „jött” az iskola 
alsó négy osztálya. Pár év múlva a kevesebb 
gyereklétszám miatt az iskola itt megszűnt 
és helyére érkezett a tanács. Olajozták a pad-
lót, Sztálin és Lenin képek lógtak a falon, 
amiket – amikor elmentek – itt is hagytak. 
Több helyiséget nem használtak, s alapvető-
en szándékos károkozás nem történt, mivel 
a nagyszüleimet, szüleimet tisztelték a falu-
ban. Ide tettek ebbe a két helyiségbe – mu-
tatja – egy sokgyerekes sárvári tanácstitkárt. 
A szüleim, nem is tudom, hogyan bírták ki, 
óriási emberi tartásról adtak tanúbizonysá-
got, hogy például boltba menet is a saját há-
zuk előtt kellett elhaladniuk. Apám csendőr 

volt, de a háború utáni rendszert nem tudta 
megszokni, így a bakonyi gyárépítésekhez 
ment segédmunkásnak. Sajnos rabul ejtet-
te az alkohol. Édesanyám, a fi nom lelkű 
úriasszony sokat szenvedett. Halála után 
találtam meg feljegyzéseit, ezekből tudom, 
mennyit... A mi udvarunkba jött a téesz is 
traktorral, terménytárolóval. Itt egy gondo-
zatlan, elgyötört udvar volt. 1955-ben visz-
szamehettünk saját házunkba, az éléskam-
rát, a fürdőszobát, a konyhát visszaadták 
úgy, hogy hátul kellett bejönnünk. Mi nem 
járhattunk azon a lépcsőn, ahol az elvtársak. 
Vállaltuk, mert végre a saját házunkban lak-
hattunk. A tanácstitkár, amikor elköltözött, 
nem nekünk adta a kulcsot, a bejárati ajtót 
lebélyegezték. Kértük, hogy bejöhessünk a 
saját házunkba, de nem lehetett, majd jött 

a herce-hurca, a kérelmek. Gondoltunk egy 
merészet: egy vasárnap a konyha és kisszo-
ba közti falat kibontottuk, onnan bejöttünk, 
s a függönyt feltettük. Az elvtársak másnap 
csak nézték, hogy van életjel – emlékezik, 
majd a rádiózásra terelődik a szó.

– Ide jártam általános iskolába. Gyerek-
koromban már javítottam az elromlott falusi 
rádiókat, ha meg nem tudtam megbütyköl-
ni azokat, akkor bevittem Vasvárra Kozári 
Jóska bácsi rádióshoz. Ő egy tündéri ember 
volt. A nővéremet az egészségügy babonáz-
ta meg, engem pedig a rádiók – jegyzi meg.

– Sok szülőhöz hasonlóan nálunk is az 
értékeket, bútorokat eladták, hogy taníttat-
ni tudjanak minket. A vasvári gimnáziumba 
jártunk, ahol csodálatos tanáraink voltak. 
Gimnázium után már kezdett szárba szök-
keni a szakma iránti érdeklődésem. Főként 
azért, mert korábban itt egy nagyon jó rá-
diós szakkör működött, ahol felkeltették az 
érdeklődésemet. A Gelka szerdánként Vas-
várra járt már, néztem az autójukat és arra 
vágytam: bárcsak én is ebbe beleülhetnék. 
Bementem Szombathelyre, mondtam: sze-
retnék ennél a cégnél dolgozni. A szakmai 
kérdésekre megfeleltem. Amikor felvettek, 
az valami csodálatos volt! A gelkás társaság 
a szakmának élt, az maga volt az édenkert, a 
mennyország. Anyu miatt hétvégente jöttem 
Szombathelyről. Eleinte vonattal, később 
motorral, majd autóval. Kezdetben egyedül, 
majd a feleségemmel és a fi ammal. A fusi-
zás, a maszek munka segített abban, hogy 
támogatni tudjam édesanyámat. Osztrák 
televízióban láttam, hogy egy teremben öt-
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hat kis asztalnál beszélgetnek és mindegyik 
asztalon van rádió. Gondoltam, én is szeret-
nék rádiókat. Egyházasrádócról hoztam el 
az elsőt, nem lehetett megjavítani. Később 
híre ment a gyűjteménynek sokan ajánlot-
ták a saját padlásukon levőt, sokat vettem a 
zsibin, s volt, aki segített nekem a gyűjtés-
ben. Gyűlt a sok rádió, de már nincs helye. – 
összegzi. – Ez a detektoros rádió az 1920-as 
években készült, csaknem 100 éves – mutat-
ja – Ott vannak a Pacsirták, amik korábban 
a szobák díszei voltak. Tudja, mi a Plety-
kaláda? – kérdezi, majd válaszol rá: – Mint 
ahogyan a televíziós kábelhálózat is ki volt, 

van építve, ugyanez jelent meg a rádiónál. A 
postánál volt egy központi berendezés és a 
házak tetején, utcáról utcára ment a vezeték. 
A Pletykaládán csak a Kossuth jött, s három 
fokozatú hangot lehetett rajta állítani.

Arról érdeklődöm, hogy a modernebb rá-
diók minősége miként változott?

– Igényesebb, plusz szolgáltatásokat 
nyújtottak az első generációsokhoz képest. 
De sok esteben a minőség rovására. A fa-
doboz kellemes, lágyabb hangzást nyújtott, 
az újabbak bakelit, fém vagy műanyag do-
bozzal készültek. Az alkatrészek kisebbek 
lettek és a fogyasztás is kevesebb lett. De 
a 60-as, 70-es évek rádiója nem szólt olyan 
szépen, mint a régebbi fadobozosok. Mi 
egész nap rádiót hallgattunk. Majd elindult 
a televíziózás: volt a nyugati rendszer és 
a kelti rendszer. Itt, a nyugati határszélen 
a tévékkel az osztrák képet lehetett fogni, 
de a hangot nem. Igény volt arra, hogy az 
„osztráknak” is szóljon a hangja. Nekünk, 

gelkásoknak kellett beépíteni a tévé „német 
hangját”. Álló kép, monoszkóp volt 9–17 
óráig és közben szólt a saját csodálatos ze-
neanyagjuk. Ezt a zenét hallgattuk Szom-
bathelyen is, a Savaria és a Vörösmaryt 
sarkán, a Gelka szervizben. Az ablak mel-
lett volt a villamos kerülője. Sokszor töb-
ben ott maradtak és megvárták a következő 

villamost, csak hogy hallgathassák a tőlünk 
kiszűrődő jó dallamokat. Az Ö3 rádió zenei 
anyaga miatt érdemes volt magnót szerezni 
és felvenni a zenéket. 1968-tól vettem fel 
zenét, hatalmas mennyiségű zenei anyagom 
van, közel 2000 hanglemez, normál és mik-
rolemez. A hangzóanyagon kívül nagyon 
sok rádiós műsorfüzetet is őrzök. Az 50-es 
60-as évek világslágereit hallgattam, de ma-
gyar zenéket, egyházi dallamokat, operákat 

is. A Kossuthot, Petőfi t alig lehetet hallgatni 
a nyugati határszélen. Valamikor egy rádiót 
akartam indítani ennyi hanganyagból. Most 
már nem hallgatom ezeket a felvételeket. 
Pedig korábban a fi am keresztszülei, ami-
kor karácsonykor jöttek, két éjszakát azok-
nak a zeneszámoknak az átmásolásával töl-
töttünk, amit majd a fül-orr-gége szakorvos 
keresztszülő a pécsi klinikán operáció köz-
ben hallgat. Kedvencem volt a Musik zum 
Träumen műsor. Volt, hogy zenebarátokkal 
együtt hallgattuk. Mindenki meghalt, már 
csak én vagyok egyedül. Utolsó 10 évemet 
a gyöngyöshermáni rádióállomásnál töl-
töttem el, de egyre többet jártam Mákfára. 
Később a Kab-hegyi főnök kérésére nyug-
díj mellett Hegyhátsálra kerültem – meséli, 
majd a jelen időkre terelődik a szó.

– Most már inkább csak füvet nyírok, 
kertészkedem. Hála Isten újra felfutó sza-
kaszban van a régi rádiók megjavíttatása. 
Elkezdték értékelni a régi készülékeket. 
Most is éjszakákat dolgozom a két Pacsir-
tával, ekkor a szakma szeretete magával 
ragad, ilyenkor nem érdekel, hogy a kály-
hában a tűz elalszik, vagy éhes vagyok, 
csak dolgozom. Másik irányzat, hogy a régi 
mikrobarázdás lemezeket újra kiadják. Ezt 
tévesen mondják bakelit lemeznek.

– Mi lesz ennyi értékkel? – néz körül – 
Majd idővel a vasvári szemétterepre kerül-
nek… – jegyzi meg.

Itt megint civakodunk, mivel szerintem 
ez lehetetlen, nem fordulhat elő. Majd mint 
kiderül: Nagymákfát nem hagyhatom el az 
ő speciális mákfai pudingja és társa szen-
zációs bejglije nélkül. Egy utolsó pillantás 
a stílusos házra, amely ténylegesen valódi 
kincseket rejt.

sna
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Anyakönyvi események
Vasvár, 2019. második félév

Házasság: Kiss Gábor és 
Török Tamara, György Bálint 
és Baranyai Anna, Komáromi 
Dániel és Pozsonyi Eufrozina 
Georgina, Horváth Benjámin és 
Kuizs Beáta Ivett, Szalay Bence 
Árpád és Török Anett, Kovács 
Zsolt és Kálmán Adrienn, Szabó 
Zoltán és Ódor Klaudia Márta, 
Nagy Sándor és Rumi Vivien, 
Kereszti Bendegúz és Juhász 
Gabriella, Horváth Gábor és 
Kereszturi Zsófi a, Káldi László 
és Nagy Katalin, Orosz Gábor 

és Kondics Tünde Zsuzsanna, 
Török András János és Sümeg 
Szandra.

Halálozás: Pantali Tiborné 
sz: Horváth Irma, Dávid István-
né sz: Stajer Margit, Horváth 
László, Catomio Gyuláné sz: 
Czeglédi Gizella, Iván József 
Györgyné sz: Varga Teréz Má-
ria, Kovács Lászlóné sz: Szil-
ágyi Márta, Tóth József, Ber-
tai Irén, Baranyai Józsefné sz: 
Ágoston Teréz, Gergely Jánosné 
sz: Nárai Anna, Oláh István.

Tűzoltó Bál
A tűzoltó bált február 22-én rendezik meg az általános isko-
lában. A zenét Kányáék szolgáltatják, a vacsoráról a Csörnöc 
Gyöngye, a büféről a Castello gondoskodik. Kapunyitás 
18.30-kor, bálnyitó: 19.30-kor, vacsora: 20.30-tól.

Gyermekáldás
December 1-én született meg Tamás Maja, Németh Nikolett és 
Tamás Zoltán kislánya. Gratulálunk!
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Nagyböjti zarándoklat

Március 7-én, szombaton zarándoklatot szervezünk Mödlingbe, 
a verbita missziós házba, amit rendalapítónk, Szent Arnold Janssen 
hozott létre. Az autóbusz költsége 4000 Ft. Jelentkezni a vasvári 
plébánián február 23-ig. Indulás a vasvári templom elől 7 órakor, 
visszaindulás 16 órakor. Ápolók napja

A MESZK Vas Megye Területi Szervezete és a Vasvár–Szent gott-
hárd–Körmend helyi szervezete a Magyar Ápolók Napja alkalmá-
ból ünnepi rendezvényt, tudományos értekezletet, majd este bált 
rendez február 14-én 19 órai kezdettel a Nagy Gáspár Művelődési 
Központban. A rendezvény fővédnöke: V. Németh Zsolt kiemelke-
dő nemzeti értékek felügyeletéért felelős miniszteri biztos. Az ápo-
lók napi tudományos rendezvényen számos szaktekintély tiszteletét 
teszi, s életműdíjat is átadnak. A bál sztárvendége a Kutyakölykök 
Táncegyüttes lesz. A bál vendégeit svédasztalos vacsorával várják.

Az engedelmesség csodákat terem
Amikor Jézus egyszer a Genezáret tavá-

nál állt, nagy tömeg sereglett köréje, hogy 
hallgassa az Isten szavát. Jézus látta, hogy 
a tó partján két bárka vesztegel. A halászok 
kiszálltak, és a hálóikat mosták. Beszállt hát 
az egyik bárkába, amelyik Simoné volt, s 
megkérte, hogy vigye kissé beljebb a parttól. 
Aztán leült, és a bárkából tanította a népet.

Amikor befejezte a tanítást, így szólt Simon-
hoz: „Evezz a mélyre, és vessétek ki a hálóto-
kat halfogásra.” „Mester” – válaszolta Simon 
– ,,egész éjszaka fáradoztunk, s nem fogtunk 
semmit, de a te szavadra, kivetem a hálót.” Meg 
is tette, s annyi halat fogtak, hogy szakadozni 
kezdett a háló. Intettek a másik bárkában levő 
társaiknak, hogy jöjjenek és segítsenek. Azok 

odamentek, és úgy megtöltötték mind a két bár-
kát, hogy majdnem elsüllyedt.

Ennek láttán Simon Péter Jézus lábához 
borult, és e szavakra fakadt: „Uram, menj el 
tőlem, mert bűnös ember vagyok.” A szeren-
csés halfogás láttán ugyanis társaival együtt 
félelem töltötte el. Hasonlóképpen Jakabot 
és Jánost is, Zebedeus fi ait, Simon társait. De 
Jézus bátorságot öntött Simonba: „Ne félj! 
Ezentúl emberhalász leszel.” Erre partra von-
ták hajóikat, és mindenüket elhagyva követték 
Jézust. (Lk 5, 1-11)

A halászok kiszálltak, és hálóikat mosták, 
Jézus pedig beszállt az egyik bárkába. Milyen 
szimbolikusak ezek a sorok. Jézus akkor száll be 
az életünkbe, amikor már úgy gondoljuk, hogy 

vége a munkánknak, és sajnos annak ellenére, 
hogy teljes erővel próbálkoztunk, mégis ered-
ménytelen. De ha engedelmeskedünk Jézus pa-
rancsának, akkor a lehetetlen is lehetővé válhat.

Valóban, a hit az, amikor emberi szempont-
ból lehetetlennek látszik valami, de mint Péter 
azt mondjuk: „de a te szavadra kivetem a há-
lót.” Bár már minden emberi tudományunkat 
és erőnket latba vetettük és mégsem sikerült, 
amit próbáltunk, mégis van reményünk, de 
akkor ez már nem a mi tudományunktól függ, 
hanem az Isten segítségétől. Jézusra kell te-
kinteni, aki a kudarcok fájdalmas keresztútját 
járta a földön, de útja a megváltó sikerben, a 
feltámadás győzelmében végződött.

Magung Fransis SVD

Hálásan köszönjük nagylelkű adományaikat per-
sely és egyházi hozzájárulás formájában. Az éves 
egyházi hozzájárulást nem csak a plébánián lehet 
befi zetni, hanem banki utalással is az alábbi szám-
laszámra: Vasvári Plébánia (OTP Bank) 11747075-
20009245. Kérjük, a megjegyzésbe írja be: egyházi 
hozzájárulás.
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Színházbusz 
indul

2020. március 21-én, szombaton szín-
házbusz indul Vasvárról a zalaegerszegi He-
vesi Sándor Színház ,,OSCAR,, című vígjá-
tékára. Kovács Ildikó tájékoztatása szerint a 
busz csaknem megtelt, pár hely szabad még 
a szórakozni vágyók számára. Érdeklődni 
ezen a számon lehet: 30/429-0868-as tele-
fonszámon.

A rögtönzések mestereit várják 
közös játékra

Országos Improvizációs 
Fesztivál regionális elődön-
tőjét rendezik Vasváron. Az 
egész Nyugat-Dunántúlról 
várják a négyfős csoportok 
jelentkezését a Nagy Gáspár 
Művelődési Központ mun-
katársai.

A legjobbakat a válogató 
helyszínén a commedia dell'arte 
egykori szereplőiről elnevezett 
„Arlecchino”, „Pulcinella”, és 
„Brighella”díjakkal ismerik el a 
szervezők, a Magyar Színjátékos 
Szövetség, a Vasvári Játékszín 
és a Nagy Gáspár Művelődési 
Központ. A legkiválóbbak a gödöllői orszá-
gos tavaszi versenyre jutnak tovább. A rög-

tönzésre épülő közös játékban a játékmester 
ad feladatot a társaságoknak. A csapatoknak 

tíz perc alatt kell összjátékot kidol-
gozniuk, majd ezt a közönség előtt 
bemutatniuk. Az országos fesztivál 
már több mint másfél évtizedes 
múltra tekint vissza. A négyfős ba-
ráti, munkahelyi társaságok, osz-
tályközösségek, művészeti csopor-
tok előzetes jelentkezését minden 
korcsoportból legkésőbb február 
7-ig várják a vasvári szervezők. A 
regionális elődöntőt február 22-én 
rendezik majd Vasváron a Vasvári 
Játékszín és a Nagy Gáspár Műve-
lődési Központ szervezésében.

A Nagy Gáspár 
Művelődési 

Központ 
programjai

• Február 13. 10.00 és 14.30-kor lesz az 
Apnoé Zenekar

Kincskereső kisködmön című előadása - 
felnőtteknek is ajánljuk

• Február 13-15. Vasi Őrtüzek (Kultúr-
házak Éjjel- Nappal rendezvénysorozat ke-
retein belül)

• Február 15., 19 óra Annuska 2.0 – víg-
játék

Fém Arts & Café jegyár: 3.000 Ft
• Február 17-én 17 óra Farsang, álarcok, 

maskarák a zenében
Horváth Imre karnagy előadása, Belépés 

díjtalan
• Február 22., 10 óra „Farsangi rögtön-

zések” Improvizációs fesztivál
• Március 7. Nőnapi Operett Gála
• Március 13. 20 óra Ismerős Arcok kon-

cert
• Április 4. VI. Vasvári Húsvéti Bárány-

fesztivál

A Játékszín 
hírei

A Vasvári Játékszín februárban 
Letenyén és Lovásziban adja elő 
nagysikerű darabját, a Caligula hely-
tartóját. Márciusban Szilágycseh, 
Érmihályfalva és Köröstárkány te-
lepüléseken (Románia – Parcium és 
Szilágyság) lép fel.

Vasvár
az interneten:
www.vasvar.hu

A Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat rendezvénye

A Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
december 15-én este 18 órától rendezte meg 
a vasvári művelődési házban adventi kon-
certjét, melyen fellépett a Herényi Nótakör, 

Albert Elemér cimbalmos, ifjú Kánya Lász-
ló harmonikás, Horváth Szabina énekes és 
Kánya László cigányzenekara.
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Vasi Őrtüzek – irodalmi vándorkonferencia
2020. február 13–14.

Zsennye, Döröske, Nagytilaj,Bérbaltavár, Kám, Püspökmolnári, Vasvár

„Miért vándorlunk?”
Évente felvetődik, hogy feszes a prog-

ram a több helyszín miatt. Valóban így van 
és sokat is kínlódunk a szervezéskor emi-
att, hogy miként döntsünk. Idén egy újabb 
helyszínnel, bővülünk. A versek szolgálják 
azt a nemes ürügyet, hogy a magyar vidék 
kicsi falvaiba néhány percre emelkedet-
tebb szellemiség jelenjen meg oly módon, 
hogy ehhez minél nagyobb számban az ott 
élőknek legyen tevőleges cselekedete és 
részvéte. Úgy gondoljuk, hogy ha néhány 
emberrel ismét bővül a VERS miatt a mi-
nőségi kultúrához való viszony, akkor meg 
kell tenni a „Vándorlást”. Akik erre szövet-
keznek, e két napban készüljenek testben 
és lélekben, hogy Vándorolni kell, hogy 
minél többen találkozzunk a VERSben. 
Tartsanak velünk!

A vándorgazdák nevében:
Gergye Rezső

Zsennye – február 13.
17.00 Békássy sírjánál – közreműködik: 

Joós Tamás énekmondó
17.30 Gondolatok és vita versszerető 

emberekkel, de nem csak a versről
„Nem mondunk csütörtököt” avagy „... 

bolond, aki nem az örök életre rendezkedik 
be...” – vezeti: Merklin Tímea újságíró és 
katalizátor

19.00 Versek a költők tolmácsolásában 
– román, magyar

20.00 Vacsora

Döröske – február 14.
10.00 „Versek mérlegen” – performansz 

– Benkő Gyula színész kapcsolódása a fa-
luhoz

Nagytilaj – február 14.
11.30 A temetőben és a két falu között – 

Devecseri Zoltán költő versei hangzanak el

Bérbaltavár – február 14.
12.30 Csider Sándor meséivel, verseivel 

az Emlékházban
13.00 Ebéd

Kám – február 14.
14.00 Koszorúzás a Kisfaludy emlék-

műnél, Káldy János egy verse a faluköz-
pontban

Püspökmolnári – február 14.
15.00 Kristóf Ágota „gyökereiről” – 

Kuglics Gábor helytörténész beszél

Vasvár, könyvtár – február 14.
17.00 Hamvas Béla Ezerarcú és egysze-

rű élete és műve című könyvének bemuta-
tója – Weiner Sennyey Tibor költővel Fűzfa 
Balázs beszélget

18.30 Vacsora és „Hamvasvári” borkós-
tolás Varga Zoltánnal

20.00 Elköszönés
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Gyermek-elsősegélynyújtó 
foglalkozások indítása

Vasvári Újság
A VASVÁRI POLGÁRMESTERI HIVATAL LAPJA

Kiadó: Polgármesteri Hivatal, Vasvár • Fe-
lelős kiadó: Dr. Ódor Ildikó jegyző • Felelős 
szerkesztő: Simon-Németh Adél • Szer-
kesztőségi munkatársak: Dóka Balázs, 
Laki László, Pogács Mónika, Sejberné Sza-
bó Mariann, Tausz István • Készült: Kerényi 
DTP & Design Stúdió • ISSN 1216-0377

A szelektív hulladékot
2020. február 19-én, szerdán szállítják el.

Középpontban 
a borászat!

Vízvári Sándor borász az aktuális szőlészeti te-
endőkről tart tájékoztatót minden hónap második 
keddjén, e hónapban: február 11-én 17 órakor a 
NGKK-ban. Az önkormányzat által támoga-
tott sorozat révén a helyi gazdák újabb és újabb 
információkhoz jutnak, megerősítést kapnak, 
miközben tapasztalatokat cserélnek egymással. 
Nagy szeretettel várnak minden érdeklődőt.

Tájékoztatás
Vasvár Város Önkormányzata tájé-

koztatja a Tisztelt Lakosságot, hogy a 
szelektíven gyűjtött zöldhulladék elszál-
lítására szolgáló zsák a hulladékudva-
ron kívül a Dr. Bendefy László Városi 
Könyvtárban is beszerezhető nyitva tar-
tási időben. A zsák ára: 220 Ft/db.

Tájékoztatjuk továbbá a Tisztet La-

kosságot, hogy a Dr. Bendefy László 
Városi Könyvtár és a Polgármesteri Hi-
vatal nyitva tartási ideje alatt sárga és 
kék színű szelektív hulladékzsákok is 
átvehetők.

Ezek a zsákok a lakosság számára in-
gyenesek.

Vasvár Város Önkormányzata

Felhívás
Vasvár Város Önkormányzata felhívja a 

vasvári és Vasvár környéki szőlőtermelő és 
borkészítő gazdák fi gyelmét, hogy az Önkor-
mányzat borversenyt rendez.

A borverseny időpontja: 2020. március 
26. (csütörtök) 15 óra. Helyszín: Vasvár, 
Kossuth Lajos utca 10. (Békeház)

A bírálatot szakmai zsűri végzi.
Nevezési feltételek:
• Nevezési díj nincs
• Saját termelésű vagy vásárolt szőlőből 

készült (fehér, rozé, vörös) borral.
• Fajtánként 2 db 0,75 l-es fehér vagy 

zöld (címke nélküli) üvegben.
Minták leadása: 2020. március 26-án 9 

és 14 óra között a borverseny helyszínén, a 
Békeházban.

A minták leadáskor érkezési sorrendben 
számot kapnak. A nevezési listán a termelő 
nevét, címét, termelés helyét, fajtáját (ameny-
nyiben ismert) minőségi kategóriáját (száraz, 
félszáraz, édes) fel kell tüntetni.

A borverseny ünnepélyes eredményhirde-
tése, az oklevelek átadása a VI. Vasvári Hús-
véti Bárányfesztiválon lesz 2020. április 4-én.

Vasvár Város Önkormányzata 

Tájékoztató
Az E.ON Észak-dunántúli Áramhálózati 
ZRT. értesíti a Tisztelt Lakosságot, hogy 
február 26-án 8 órától várhatóan 16 óráig 
Vasvár, Mártírok utca páratlan 1-27, pá-
ros 2-42, Járdányi utca 7; 9; 11; 8; 12; 
14, Árpád tér 4, 6, Tretter L. utca párat-
lan 1; 3; 5; 5/A; 7; 7/A; 9; 9/A, páros 
2-16, Bartók B. utca páros 2; 4/A; 4/B; 
4/C; 4/D; 6; 8; 10, páratlan 5-7. számok 
alatt áramszünet lesz. Az áramszünet 
oka: a szolgáltatás minőségének javítása.

E.ON Észak-dunántúli
Áramhálózati ZRT.

TERMELŐI 
MÉZ ELADÓ

Fajtamézek:
dió, akácméz, propolisz

Fukszberger Méhészet
Vasvár, Alkotmány u. 77.

Tel.: 30/5924638, 30/6821655
30/3675679

Tisztelt Vasváriak!
A Vasvári Szociális és Gyermekjóléti 

Központ gyermek-elsősegély bemutató 
foglalkozást szervez intézményében. A 
foglalkozáson való részvétel térítésmen-
tes, előzetes regisztrációhoz kötött.

Helyszíne: Vasvár, Árpád tér 8. (a régi 
bölcsőde épülete). A foglalkozást Németh 
Dániel, a Körmendi Mentőszolgálat Állo-
másvezető mentőtisztje tartja.

Várjuk várandós kismamák, fi atal 
anyukák, szülők, nagyszülők, és érdeklő-
dök jelentkezését.

Az előadások időtartama kb. 1 óra, 
várhatóan 2020.február hónaptól indul-
nak, több csoportban, akár szombati idő-
ponttal is.

Regisztrálni, és további információt 
Kovács Ildikótól lehet kérni a 20/473-
2577-es telefonszámon, ahol kérjük jelez-
ze részvételi szándékát is!

Minden érdeklődőt sok szeretettel vá-
runk!

Vasvári Szociális és
Gyermekjóléti Központ

Borbás Imréné intézményvezető

Polgármesteri fogadóóra
Tóth Balázs, Vasvár város polgár-
mestere hivatali irodájában fogadó-
órát tart február 21-én (pénteken) 9 
és 11 óra között.


